
 

Bestyrelsesmøde afholdt 31-08-2023 hos Bech-Bruun samt 
online via Teams 
 
Tilstede: 
Steen Wintlev Jensen, Jes Anker Mikkelsen, Lone Buchardt, Jørgen Rosenfeldt samt Kristian 
Hansen (stab) 
Online: 
Søren Westphal (Stab), Leif Linden, Johan Hilding 
Afbrud: 
Jesper Højenvang, Bo Vinten samt Rita Sørensen 
 
Dagsorden: 

1. Økonomi 
2. Orientering omkring forsvarsudvalg 
3. Ansøgning om nye lokaler, København 
4. Orientering omkring fondsansøgning 
5. Indkomne forslag til generalforsamling 
6. Tryg sagen 
7. Nyt fra stationer og sekretariat 

a. Lokalesituation i Juelsminde 
b. Køb og salg af både 
c. Lederuddannelse 4-11 og 25-11 
d. Obligatorisk træning 
e. Ny frivillig Kim Wichmann 

8. Eventuelt 

 
1. Økonomi 

Leif præsenterede kort økonomien til dato, samt forventet regnskab for resten af 2023. 
med de forventede udgifter resten af året kan budgettet holdes.Vi har meget 
tilfredsstillende medlemstilgang.  
 

2. Orientering omkring forsvarsudvalg 



 

Steen fortalte kort om status på forsvarsudvalg. Vi har fået tildelt observatørstatus i Den 
Operative Kontaktgruppe for Søredningstjeneste (OKD). 
 

3. Ansøgning om nye lokaler, København 
Stationen i København har ansøgt om lov til at udskifte nuværende lokaler. Der er indsendt 
budget på 425.000 kr. Der var tvivl om Lynetten havns andel, dette afklarer Steen, og ellers 
gav bestyrelsen OK til igangsættelse af projektet.  
 

4. Orintering om fondsansøgning 
Steen fortalte kort om ansøgning til fond, og hvad denne ville indeholde. Bestyrelse 
godkendte ansøgningen, og denne indsendes.  
 

5. Forespørgsel fra medlem 
a. Medlem har bedt om adgang til referater fra bestyrelse og 

forretningsudvalgsmøder.  
Bestyrelsen anser referater fra forretningsudvalg som interne arbejdsdokumenter, 
men ser intet problem i at fremtidige referater fra bestyrelsesmøder gøres 
tilgængelig offentlig.  
 

b. Samme medlem har bedt om en redegørelse for de frivilliges ansvar, sikkerhed og 
kriseplan.  
Bestyrelsen anser dette som et punkt mellem bestyrelse og de frivillige. Emnet tages 
op på generalforsamlingen. Der sendes svar til medlemmet.  
 

6. Orientering om TRYG sagen.  
TRYG har haft held til at få overbevist retten om isoleret bevisoptagelse, og skønsmand har 
givet TRYG ret i de spørgsmål som de fundet på. Desværre har retten også dømt Dansk 
Søredningsselskab til at betale for sagens omkostninger, og dette er blevet opgjort til 
23.156,25 kr. Beløbet dækkes af vores forsikring. 
 

7. Orientering fra stationer og sekretariat 
a. Køb og salg af både 



 

Søren fortalte der er kommet nye både til salg, de er samme type som vi tidligere 
har købt til København og Køge. 
Derudover arbejdes der på at få solgt nogle af de ældre både.  

b. Lederuddannelse 
Steen fortalte at lederuddannelsen snart er klar til at blive igangsat. Dette sker på 2 
datoer, den 5. november samt 25. november. Der afholdes kursus i øst og vest.  

c. Obligatorisk træning 
Søren fortalte at træningsudvalg snart er klar med hvilke moduler som de anser for 
obligatoriske. København og Køge står for at få beskrevet disse moduler. 

d. Juelsminde 
Samarbejdet mellem DSRS Juelsminde og Juelsminde Sejlklub er meget dårligt. 
Steen arbejder videre sammen med de lokale i Juelsminde om at finde en løsning på 
lokaler. 
 

8. Eventuelt 
Jørgen fortalte kort om top deck til RIB både, Søren går videre med dette, med en løsning, 
som kan dække hele foreningen.  
Jørgen fortalte derudover om deres erfaringer med lighunde og træning af disse.  
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